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Ad 1) Hvem er hvem 
Alle præsenterede sig selv. 
 

Ad 2) Konstituering 
Formand – Torben blev genvalgt. 
Kasserer – Kim blev valgt i stedet for Niels, der er trådt ud af bestyrelsen. 
 

Ad 3) Opdatering på generalforsamling og gennemgang af referat 
Referat gennemgået og godkendt. 
Referat, beretning samt opgavefordeling ved Sct. Hans og Fastelavn ligges på hjemmesiden. 
 

Ad 4) Overlevering fra kommunen 
Hartvig Consult har modtaget papirerne fra kommunen og er ved at arbejde dem igennem. 
Om overleveringen bliver udskudt til foråret må tiden vise – det afhænger af vejret. 
 

Ad 5) Fordeling af praktiske opgaver 
 Gartner 

Lars har kontakten til gartneren. 
Torben kontakter Esben vedr. den nuv. kontrakt. 
 

Bestyrelsesmøde Højager 
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 Snerydning 
Lars har kontakten. 
Kim sender papirer til Lars vedr. dette. 
 
Forbindelses stier er ikke blevet ryddet for sne de seneste dage, og der har været kontakt til kommunen 
da vi sidste år lavede aftale med dem, om at de skulle rydde dem. Denne aftale kan dog ikke videreføres 
ad kommunen har nedlagt afdelingen og overdraget det til Hede Danmark. Det er dem vi skal kontakte i 
stedet for. 
 

 Kommune og Konsulent / Hartvig Consult 
Lasse står for den primære kontakt. 
 
Lasse hører teknisk forvaltning ifm. ”snepinde” 
 

 Webansvarlig 
Kim har opgaven. Torben sender tekniske informationer vedr. login. 
Der skal oprettes et dokument share til fælles dokumenter og kontrakter. 
Hjemmeside kunne godt trænge til en opdatering. 
Kunne være godt med en navne/telefon liste på siden. 
 

Ad 6) Mødestruktur og næste møde 
Det forventes at der skal afholdes 4/5/6 møder i løbet af året, alt afhængig af behov. 
Næste møde er aftalt til torsdag d. 28/2-13 hos Lars. 
 

Ad 7) Siden sidst / opfølgning på referat 
Intet at bemærke. 
 

Ad 8) Evt. 
Morten (111) har efter generalforsamlingen udarbejdet og rundsendt oplæg fra Deloitte vedr. ændring af 
grundlag for ejendomsbeskatningen af Højager, Etape II.  
 
Deadline var torsdag d. 6/12-2012, og da havde 22 af 26 husstande underskrevet fuldmagten. 
 


